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教育背景

山东大学法学学士。

 
专业经历

耿智强律师执业之前一直任职于法院从事民商事审判、执

行工作，十余年审、执工作经历中，累计审结各类民商事

案件1500余起，积累了丰富的审判、执行经验。

执业领域及专长

耿智强律师的执业领域主要为民商事诉讼及执行。其在从

事民商事案件审判过程中，接触了大量与金融借款、民间

借贷、担保、物权等有关的争议纠纷，熟悉法院审理上述

纠纷所适用的裁判规则及审判思维；在从事案件执行工作

时，充分采取各类执行措施，全面、准确掌握执行财产，

并在面对疑难案件时能够创新工作方法，取得良好的执行

效果。

耿智强律师从事律师职业以来，曾为多家大型国企涉诉案

件提供专业法律意见并取得良好效果。在代理涉及融资租

赁、委托贷款、金融借款等纠纷案件审理、执行过程中，

保障客户债权充分实现。同时在代理由省级法院及最高人

民法院审理的标的金额巨大、案情复杂、法律适用争议激

烈的疑难案件过程中，案件结果获得客户充分肯定。

工作语言

中文 英文

Education
Bachelor in Law of Shangdong University.

Professional Experience
Before being admitted to practice law as an attorney, Mr. Geng 
served in court for commercial, civil and compulsory enforce-
ment matters in Shandong for over ten years. During the course of 
his service as Judge, Mr. Geng gained extensive experience by 
presiding over more than 1,500 cases.

Practice Areas
Mr. Geng’s primary practice area is commercial litigation and its 
compulsory enforcement. During his time as a judge, he tried 
cases involving disputes regarding financial loans, collateral and 
property disputes. He is familiar with all the regulations and 
theories involving cases as stated above. He has the ability to use 
all the enforcement instruments available to fully obtain the 
information of enforcement assets, so that he can work creatively 
to achieve exceptional results for his clients during compulsory 
enforcement.
Mr. Geng has represented and achieved positive results for many 
state-owned enterprises in China. He works to help clients 
enforce their claims in cases concerning financial leasing, entrust-
ed loans and financial loans. Mr. Geng has also achieved credit 
amongst clients while arguing complex and challenging cases 
before provincial courts and the Supreme People’s Court of the 
PLC.

Language Skills
Mandarin and English


